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Protokół Nr XXV/17 

   z XXV Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 24 kwietnia 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki   

Zdrowotnej w Celestynowie za 2016 r; 

 d) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do   

dysponowania do zasobu gminnego na cele budowlane; 

 e) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do zasobu 

gminnego na cele budowlane; 

 f)wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie z Zespołu Szkół  

w Celestynowie; 

g)wyłączenia Technikum w Celestynowie z Zespołu Szkół  

w Celestynowie; 
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h) wyłączenia Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej warsztatami szkolnymi w 

Celestynowie z Zespołu Szkół w Celestynowie; 

i) rozwiązania Zespołu Szkół w Celestynowie; 

j) likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie, 

k) likwidacji Technikum w Celestynowie; 

l) likwidacji Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej warsztatami szkolnymi w 

Celestynowie. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 marca 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

                                              

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał w 

sprawie: wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie z Zespołu Szkół  

w Celestynowie, wyłączenia Technikum w Celestynowie z Zespołu Szkół  

w Celestynowie,  wyłączenia Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej warsztatami 

szkolnymi w Celestynowie z Zespołu Szkół w Celestynowie.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad pkt 3. Ocena 

zasobów Pomocy Społecznej. Dokument był przedstawiony na Komisji łączonej. Niemniej 

przepisy ustawy o Pomocy Społecznej wymagają, żeby Rada jako organ została zapoznana z 

tym dokumentem.  

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że w wymienionych szkołach jest też Gimnazjum, które 

zostało już wcześniej wyłączone z Zespołu Szkół. Czy będzie to zmienione? 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli chodzi o wyłączenie Gimnazjum to była taka 

zmiana. Natomiast z treści samego projektu uchwały o rozwiązaniu Zespołu nie będzie 

proponowane wykreślenie zapisu dotyczącego Gimnazjum. Jest rozszerzone i wyjaśnione 

jakie są skutki na dzień 31 sierpnia 2017 i od 1 września 2017 czyli, że Gimnazjum jest 

włączone do Szkoły Podstawowej imienia Batalionu ,,Zośka”. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wnioski Wójta Witolda 

Kwiatkowskiego. 

 

Projekty uchwał  12 głosami za zostały zdjęte z porządku obrad. 

Pkt 3. Ocena zasobów Pomocy Społecznej 12 głosami za został wprowadzony do porządku 

obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki   

Zdrowotnej w Celestynowie za 2016 r; 

 d) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do   

dysponowania do zasobu gminnego na cele budowlane; 

 e) upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do zasobu 

gminnego na cele budowlane; 

f) rozwiązania Zespołu Szkół w Celestynowie; 

g) likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie, 

h) likwidacji Technikum w Celestynowie; 

i) likwidacji Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej warsztatami szkolnymi w 

Celestynowie. 

3. Ocena zasobów Pomocy Społecznej. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 marca 2017 roku. 

8. Zamknięcie obrad.          

      

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za).                     
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Ad. pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że projekt zakłada zwiększenie planu dochodów 

budżetu o kwotę 30.235,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków budżetu o kwotę 364.035,00 

zł. Do budżetu są wprowadzone wolne środki w kwocie 1.325.640,00 zł.  Zmniejsza się 

dochody bieżące o kwotę 391,00 zł  i jednocześnie zwiększa się dochody bieżące  o kwotę 

391,00 zł  w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej; zwiększa się dochody o kwotę 

500,00 zł z tytułu wpływów  z odsetek od dotacji pobranych nienależnie lub w nadmiernej 

wysokości; zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 108,00 zł i jednocześnie zwiększa się 

dochody  bieżące  o kwotę 108,00 zł  w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej; zwiększa 

się dochody o kwotę 29.735,00 zł z tytułu przyznanego dofinansowania w formie dotacji 

przez WFOŚiGW na realizację zadania „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Celestynów”. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 20.000,00 zł w zadaniu 

inwestycyjnym „Przebudowa ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi” w 

związku z przeprowadzonym postepowaniem przetargowym i koniecznością zwiększenia 

planu wydatków dla ww. inwestycji; zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 150.000,00 zł                      

z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe pracowników (źródło finansowania – wolne 

środki);  zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 163.800,00 zł  z przeznaczeniem na zwrot 

nienależnie otrzymanych kwot z tytułu udziału we wpływach  z podatku dochodowego od 

osób prawnych w latach 2010-2014, (źródło finansowania – wolne środki); zmniejsza się 

rezerwę na realizację zadań własnych bieżących z zakresu oświaty o kwotę 42.805,00 zł i 

jednocześnie zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 34.253,00 zł, o kwotę 5.552,00 zł, o 

kwotę 3.000,00 zł z przeznaczeniem na zatrudnienie osoby powracającej z urlopu 

macierzyńskiego oraz wzrost wynagrodzeń pracowników;  zwiększa się wydatki bieżące o 

kwotę 500,00 zł z przeznaczeniem na zwrot odsetek od dotacji pobranych nienależnie lub w 

nadmiernej wysokości; zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 29.735,00 zł  z przeznaczeniem 

na usunięcie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Celestynów (źródło 

finansowania- zwiększone dochody w rozdziale 90002 § 2460); zmniejsza się wydatki 

bieżące o kwotę 5.248,00 zł  i jednocześnie zwiększa się wydatki z przeznaczeniem 

na zapewnienie wkładu własnego na realizację zadania „Usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Celestynów” ; zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 800,00 zł                        

i jednocześnie zwiększa się wydatki  w związku ze zmianą zakresu realizacji przedsięwzięcia 

„Organizacja spotkania dla mieszkańców w celu upowszechniania idei samorządowej i 
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pobudzania aktywności obywatelskiej” Sołectwa Dyzin w ramach funduszu sołeckiego w 

2017 roku; zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 2.000,00 zł   w związku ze zmianą zakresu 

realizacji przedsięwzięcia „Organizacja spotkania dla mieszkańców w celu upowszechniania 

idei samorządowej i pobudzania aktywności obywatelskiej”, jednocześnie zwiększa się 

wydatki na przedsięwzięcie „Zakup wyposażenia i materiałów do bieżącego funkcjonowania 

świetlicy” Sołectwa Dyzin w ramach funduszu sołeckiego w 2017 roku. W wyniku 

wprowadzonych zmian zwiększa się deficyt o kwotę 333.800,00 zł, który zostanie pokryty z 

wolnych środków. Autopoprawka dotyczy zmniejszenia wydatków o kwotę 4.248,00 zł oraz o 

kwotę ponad 14.752,00 zł z przeznaczeniem na wydatki w kwocie 19.000,00 zł na utrzymanie 

i ochronę terenów zielonych.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały z 

autopoprawką pozytywnie. 

 

Radny Piotr Stelmach poprosił o wyjaśnienie zasadności zwiększenia wynagrodzenia 

osobowego pracowników. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że ma Komisjach szczegółowo wskazywał na 

potrzebę regulacji wynagrodzenia pracowników Urzędu Gminy. Docenienia wymaga praca 

pracowników, którzy przyczynili się do znakomitej realizacji budżetu za rok 2016. Realizacja 

dochodów budżetowych jest na poziomie ponad 101,5 %. Wydatki majątkowe są na poziomie 

ponad 102,5%. Poziom realizacji zadań inwestycyjnych jest na poziomie ponad 97%. W 

historii Gminy takich wyników nie było. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 
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Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że dostosowano kwoty prognozy na 2017 rok, z 

uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz 

uchwałą Rady Gminy, zwiększono  przychody budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 

333.800,00 zł, wprowadzono do załącznika nowe przedsięwzięcie pn. „Modernizacja 

targowiska  w Celestynowie” o okresie realizacji w latach 2017-2018. Zadanie występuje w 

załączniku inwestycyjnym, a jego okres realizacji został wydłużony na rok 2018. Dokonano 

zwiększenia planowanych w 2017 roku wydatków na realizację przedsięwzięcia „Przebudowa 

ulic: Mickiewicza, Krasińskiego, Parkowa w Starej Wsi” o kwotę 20.000,00 zł. Wartość 

łącznych nakładów finansowych po zmianie wynosi 800.000,00 zł.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki   Zdrowotnej w Celestynowie za 2016 r. 

 

Dyrektor SPZOZ Lech Krasieńko powiedział, że sprawozdanie zamknęło się zyskiem netto 

w kwocie 31.270,11 zł. Sytuacja finansowa Ośrodka jest dobra. Rada Społeczna przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej wyraziła pozytywną opinię dla 

rocznego sprawozdania za rok 2016. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje po burzliwej dyskusji zaopiniowały 

projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki   Zdrowotnej w Celestynowie za 2016 r. 
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Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania 

gruntami należącymi do   dysponowania do zasobu gminnego na cele budowlane. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia 

Wójta Gminy Celestynów do dysponowania działką 882/4 w Celestynowie celem lokalizacji 

przyłącza kablowego niskiego napięcia i złącza kablowo – pomiarowego. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do   

dysponowania do zasobu gminnego na cele budowlane. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania 

gruntami należącymi do zasobu gminnego na cele budowlane. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia 

Wójta Gminy Celestynów do dysponowania działką 513/3 w Celestynowie celem lokalizacji 

przyłącza kablowego niskiego napięcia i złącza kablowo – pomiarowego. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie upoważnienia Wójta Gminy Celestynów do dysponowania gruntami należącymi do   

dysponowania do zasobu gminnego na cele budowlane. 
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Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Celestynowie. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że w związku z otrzymaniem pozytywnych 

opinii dotyczących likwidacji Technikum, liceum, szkoły zawodowej w Celestynowie 

wydanych przez Mazowieckiego Kuratora Oświaty i Reprezentatywne Związki Zawodowe 

działające na terenie Gminy Celestynów trzeba podjąć uchwałę w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół. Pozostanie Gimnazjum, które jako jedyna szkoła nie może funkcjonować w 

jednostce organizacyjnej jaką jest Zespół Szkół. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje przy jednym głosie sprzeciwu 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że autopoprawką w uzasadnieniu wykreśla 

się cześć zdania w drugim akapicie o treści:,, wyłącza się z Zespołu Szkół w Celestynowie 

Liceum Ogólnokształcące, Technikum w Celestynowie i Szkołę Zawodową w Celestynowie 

wraz z przynależnymi do niej warsztatami szkolnymi”. W przedostatnim akapicie wykreśla 

się wyrażenie : ,,o wyłączeniu niewykonujących działań statutowych szkół z Zespołu Szkół w 

Celestynowie”. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Celestynowie wraz z autopoprawką w uzasadnieniu. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 przeciw). 

 

Ad. pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że jest pozytywna opinia Mazowieckiego 

Kuratora Oświaty i Reprezentatywnych Związków Zawodowych dotycząca likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie. 

 



9 
 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Celestynowie. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że ta uchwała również ma pozytywną opinię 

Mazowieckiego Kuratora Oświaty i Reprezentatywnych Związków Zawodowych. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Technikum w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej 

warsztatami szkolnymi w Celestynowie. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że ta uchwała również ma pozytywną opinię 

Mazowieckiego Kuratora Oświaty i Reprezentatywnych Związków Zawodowych. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że łączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 
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Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Szkoły Zawodowej wraz z przynależnymi do niej warsztatami szkolnymi 

w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 3. 

Kierownik GOPS Barbara Markowska przedstawiła Radzie Gminy Celestynów ocenę 

zasobów Pomocy Społecznej za rok 2016. Poinformowała, że zgodnie z art. 16 a ust. 1 pkt 4 

ustawy o Pomocy Społecznej organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 

przedstawia radzie gminy co roku do dnia 30 kwietnia ocenę zasobów pomocy społecznej. 

 

Ad. pkt 4. 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że złożono wniosek o dofinansowanie z LGD ,,Lider” 

montażu siłowni zewnętrznych w 14 sołectwach. Które sołectwo wyłączono, ponieważ jest 15 

sołectw. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że żadne sołectwo nie zostało wyłączone. 

Urządzenia siłowni zewnętrznej w sołectwie Celestynów są już zainstalowane. 

           

Radny Zbigniew Konefał zapytał jakich zwierząt dotyczy Zarządzenie Nr 53/2017 w 

sprawie powołania rzeczoznawców do szacowania wartości zwierząt zabitych. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że zarządzenie dotyczy wszystkich zwierząt, które 

są wskazane przez Inspekcję Weterynaryjną do podjęcia takich działań. Są powołani dwaj 

rzeczoznawcy do szacowania wartości tych zwierząt. 

 

Ad. pkt 5. 

Radny Piotr Stelmach zapytał jak wygląda sytuacja z dzikami w Celestynowie, ponieważ 

dostaje telefony od mieszkańców.  Po drugie kiedy Gmina otrzyma informację zwrotną 

odnośnie przyznania lub nie środków zewnętrznych na budowę kanalizacji w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że Gmina z końcem lutego złożyła wniosek o 

dofinansowanie budowy kanalizacji na terenie kilku sołectw. Wartość zadania wynosi około 
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40 mln zł. Decyzja dotycząca otrzymania dofinansowania może być na przełomie czerwca i 

lipca bieżącego roku.  

  

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że otrzymał od radnego informację, że blisko 

domostw znajduje się dzik. Sytuacja została zgłoszona do odpowiednich służb. Gminie nie 

podlega tego typu zwierzę. Została zawiadomiona Policja oraz koło łowieckie, które zgodnie 

z procedurami miało podjąć działania. Corocznie zwiększana jest ilość odstrzelanych dzików. 

W tym roku prawie 150 sztuk dzików jest przeznaczona do odstrzału.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że Gmina udziela bardzo dużych dotacji dla powiatu 

na różne zadani między innymi budowę zintegrowanego systemu ostrzegania. Niedługo 

będziemy budżetem Gminy w Starostwie. Ponadto w budżecie na 2017 rok jest dużo 

inwestycji łącznie z termomodernizacją na kwotę ponad czterysta piętnaście tysięcy złotych, 

gdzie nie jest określone jakie placówki bądź budynki komunalne mają być nią objęte. 

Dlaczego jest to tak skąpo opisane. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że na kształt budżetu przyjętego w formie uchwały 

ma wpływ rada. Wójt przedkłada projekt budżetu, który podlega pewnym modyfikacjom o ile 

rada uzna to za stosowne. Wójt informował radnych przy pracach nad budżetem, w których 

radny nie uczestniczył, że tam gdzie nie ma pewnych źródeł finansowania nie ma sensu 

wprowadzać ich do budżetu, gdyż miałoby to charakter nierealistyczny. Tam gdzie jest to 

możliwe Urząd składa wnioski o dofinansowanie. Dopiero, gdy je uzyska środki są 

wprowadzane do budżetu. Urząd przygotował wniosek na kanalizację, budowę targowiska i 

siłownie zewnętrzne. Nikt nie daje gwarancji, że środki Gmina otrzyma. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że to co zrobiła obecna rada i wójt przez okres 

dwóch i pół roku to nie zrobił poprzedni Wójt przez osiem lat np. w Celestynowie ul. Leśna, 

w Glinie ul. Kwiatowa, w Dąbrówce ul. Pogorzelska, w Zabieżkach ul. Szpacza. Dodatkowo 

zakończono budowę hali, w tym roku zostanie oddane przedszkole. Budowa kanalizacji to 

jest ogromna inwestycja.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że dotacje zewnętrzne powinny być pomyślane z 

wyprzedzeniem i przemyślane. Są większe inwestycje jak termomodernizacja czy obiekty 

sportowe, na które trzeba przewidzieć termin wykonania i wcześniej starać się o dotacje. Tego 
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nie uczyniono. Radny nie uczestniczył w pracach nad budżetem, nie mniej zapoznał się z 

protokołami, z których wynika, że budżet nie był przez radnych przedyskutowany, ponieważ 

są tam tylko wypowiedzi wójta, zastępcy wójta i Pani księgowej. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że budżet był omawiany kilkukrotnie na Komisjach 

budżetowych, szczegóły były dokładnie wyjaśniane. Nie mamy wpływu na to, że ktoś nie 

mógł w tych pracach uczestniczyć. Teraz rada akceptuje to co zostało omówione, ewentualnie 

jest to korygowane. Dyskusja drugi raz o tym samym jest zbędna. Rada czeka w tym 

momencie na realizację zapisów budżetowych. Na koniec roku będzie uchwalany kolejny 

budżet a Komisja Rewizyjna będzie go oceniać. 

 

Radny Stanisław Pawlak powiedział, że w budynku Szkoły Podstawowej w Ostrowie jest 

mieszkanie 80 metrowe. Zajmuje je była Pani Dyrektor. Jakie Wójt ma plany co do tego 

mieszkania, ponieważ od 1 września Szkole będzie trudno się zmieścić na dotychczasowej 

powierzchni. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że o tym, że jest trudna sytuacja lokalowa w Szkole 

Podstawowej w Ostrowie wiadomo od dawna. Jest to kolejna rzecz, z którą Gmina musi się 

zmierzyć. Ponadto ktoś złożył do pewnych instytucji zawiadomienie, że na terenie Szkoły są 

źle oznaczone wyjścia ewakuacyjne i jest zagrożone bezpieczeństwa dzieci. PSP wykonało 

pewne badania, wizje w terenie i wydało decyzje w tym zakresie. Z tych decyzji wynika, że 

będzie potrzebne dodatkowe pomieszczenie na to, żeby zorganizować szatnie dla wszystkich 

uczniów. Dziś jest tak, że szatnia jest zlokalizowana w korytarzu. Dodatkowo to potęguje 

potrzeby lokalowe. Są rozważane pewne warianty, drogę polubowną i również drogę sądową, 

żeby gmina pozyskała lokal i sale lekcyjne. Szkoła Podstawowa przede wszystkim powinna 

być dla uczniów. Ma nadzieję, że sprawa zostanie polubownie załatwiona i liczy na pomoc 

radnego. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że wójt i zastępca wójta otrzymali pewne zdjęcia co 

tam się w szkole działo i jak coś tam wyjeżdżało. Tych zdjęć jest znacznie więcej i nie będzie 

to szarganie szkoły tylko stwierdzenie co tam się po prostu działo. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że sprawa została zgłoszona na Policję. Sama osoba 

zainteresowana złożyła zawiadomienie. Sprawa została wyjaśniona.  
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Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał czy został wybrany nowy sołtys w 

miejscowości Glina. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w minioną sobotę odbyły się wybory sołtysa. 

Sołtysem sołectwa Glina został wybrany Pan Przemysław Kępka. 

 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że odbyło się spotkanie odnośnie budowy linii 

wysokiego napięcia dwa razy czterysta kilowolt Kozienice-Miłosna. Poprosił o przybliżenie 

informacji na ten temat. Jak ta linia ma przebiegać przez Pogorzel. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że uczestniczył w spotkaniu u Wojewody 

Mazowieckiego z przedstawicielami innych gmin. Spotkanie było zorganizowane na prośbę 

Polskich Sieci Energetycznych. Chodzi o planowaną inwestycję związaną z modernizacją i 

przebudową istniejącej linii wysokiego napięcia Kozienice-Miłosna, której odcinek biegnie 

również przez teren naszej Gminy. Jeśli chodzi o korytarz tych inwestycji to w świetle 

wstępnych zapewnień PSE nic się nie zmienia. Oddziaływanie przebudowanej linii będzie 

ograniczone. Pas oddziaływania zmniejszy się do 35 metrów. Do tej pory są to słupy o 

wysokości 21 metrów. Natomiast mają to być słupy o wysokości 62 metry. Linia ma biec 

dwutorowo. Jest wiele znaków zapytania, ponieważ PSE nie dysponuje prawem do gruntu. 

Liczą na spec ustawę. Zadanie jest planowane do końca 2018 roku. Teraz do Gminy zostało 

wystosowane pismo, w kwestii wymiany informacji, w jakiej odległości w tym korytarzu są 

zlokalizowane obiekty, czy pojawiły się jakieś nowe obiekty, ponieważ są to potencjalne 

miejsca kolizji. Przedstawiciel PSE powiedział, że są gotowi spotkać się z mieszkańcami, 

sołtysami w sprawie tej inwestycji.  

 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że na terenie Pogorzeli mieszkańcy mają działki 

bezpośrednio pod linią wysokiego napięcia tak to kiedyś zostało zaprojektowane na podstawie 

scalenia. Zaznaczył, że spotkanie przedstawicieli PSE z mieszkańcami jest wskazane. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przypomniał radnym, że jest to ostatni tydzień na 

składanie oświadczeń majątkowych. 
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Radny Paweł Felczyk powiedział, że w wymieniu organizatorów chciałby zaprosić 

wszystkich na odpust w Ostrowie, który odbędzie się za dwa tygodnie w dniu 7 maja.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec podziękował radnemu Leszkowi Gąsiorowskiemu za tak 

miłe słowa odnośnie wykonania budżetu. 

 

Radna Alina Kozera powiedziała, że na Komisjach wszystkie uchwały są szczegółowo 

omawiane. Nie jest tak, że tylko wójt, zastępca i skarbnik zabierają głos a radni nie dyskutują 

i przyjmują wszystko. Jest dyskusja, radni podejmują polemikę z radnymi i Panem Wójtem. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w protokołach tylko wyłącznie są trzy osoby, 

pojawia się Pan Piotr. Radni nie dyskutują jeśli nie ma tego w protokole. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że protokół z Sesji ma około 

dwudziestu stron. Jeśli chcielibyśmy zapisywać każdą wypowiedź i myśl to protokół z 

posiedzeń Komisji miałby trzydzieści stron. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na 2 lipca br. są planowane wybory uzupełniające 

radnego z miejscowości Glina. Jutro o godzinie 9:00 na łączniku odbędzie się spotkanie 

Klubu Nowej Gospodarki. W najbliższy czwartek o godzinie 14:00 w Urzędzie Gminy 

odbędzie się spotkanie z firmą Kamsoft w sprawie informatyzacji Ośrodka Zdrowia. 

 

Ad. pkt 7. 

Protokół z posiedzenia Sesji z dnia 28 marca został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                            Romuald  Ziętala 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


